
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 9. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 664
I forlængelse af ministerens svar på spørgsmål S 1374 skal jeg bede ministe-
ren spørge DSB, om det er acceptabelt at udsætte passagerne for en så ringe
service, som det nu er tilfældet med overfyldte tog på Svendborgbanen, når
der samtidig skal betales fuld pris for rejsen, og mener DSB overhovedet, at
det er sikkerhedsmæssigt forsvarligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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